
Vervolgvragen artikel 40 brief huisvesting statushouders. 

 

Geacht college, 

 

Uit uw antwoord blijkt dat ‘gestreefd’ wordt om niet meer dan 10% van vrijkomende woningen in te 

zetten voor huisvesting van statushouders. 

In de praktijk betekent dit dat u kan/moet afwijken van dit streven wanneer het aantal statushouders 

toeneemt en dat, ingevolge de verplichte taakstelling, de Weerter mensen op de wachtlijst 

achtergesteld worden. 

 

1. Is de gemeente bekend met de tijdelijke regeling stimulering huisvesting vergunninghouders ? 

https://www.rvo.nl/subsidies-regelingen/tijdelijke-regeling-stimulering-huisvesting-

vergunninghouders 

De beschikbare middelen uit deze regeling kunnen aangewend worden om statushouders te voorzien 

van (sobere) huisvesting zonder dat dit ten koste gaat van de voorraad sociale huurwoningen. 

Daarmee kan de gemeente aan haar taakverplichting voldoen zonder de Weerter mensen op de 

wachtlijsten tekort te doen. 

 

2. Bent u voornemens om het aantal flex-woningen (Heijmans One) uit te breiden in aantallen en 

locaties en zo ja ; waar dan ? 

 

3. Bent u bekend met de recente publicatie ; https://www.telegraaf.nl/nieuws/2606799/Castricum-

asielzoekers-krijgen-geen-voorrang-meer en kunt u dit standpunt overnemen voor onze gemeente ? 

 

Met vriendelijke groet, 

Joost Wiezer 

Raadslid Weerter VVD  

 

 


